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 Protokół Nr XXVIII/2013 

z sesji Rady Gminy Kuryłówka 

odbytej dnia 20 lutego 2013 r. 

 

W sesji udział wzięło 15 radnych na ogólną liczbę 15, co stanowi 100 % frekwencji – 

według listy obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obradom przewodniczył p. Stanisław Kotulski Przewodniczący Rady Gminy. Przywitał  

przybyłych Radnych Gminy, p. Wójta Gminy Tadeusza Halesiak, zaproszonych gości, sołtysów 

oraz mieszkańców gminy Kuryłówka. 

P. Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził kworum wymagane do 

podejmowania prawomocnych uchwał Rady Gminy Kuryłówka i otworzył obrady XXVIII sesji 

Rady Gminy Kuryłówka.  

Pan Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski zapytał, czy do przedstawionego  

w zawiadomieniu sesji porządku obrad radni lub p. Wójt chcą wnieść uwagi lub wnioski. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

 

Proponowany porządek obrad XXVIII sesji był następujący: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja z analizy poniesionych w 2012 roku w Gminie Kuryłówka wydatków na 

wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń oraz 

średniorocznej struktury zatrudnienia na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Kulnie. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej  

w Kuryłówce poprzez likwidację Szkoły Filialnej w Jastrzębcu wraz z oddziałem 

przedszkolnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół w Dąbrowicy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekazania w drodze umowy Stowarzyszeniu 

„Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Kulturalno - Oświatowych i Gospodarczych  

w Dąbrowicy, 37-303 Kuryłówka” prowadzenia Gimnazjum w Dąbrowicy. 

7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji przez 

Gminę Kuryłówka projektu pt. „Przedszkole kluczem do przyszłości” realizowanego 

w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

8. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Kuryłówka za 2012 rok. 

9. Informacja z działalności placówek kulturalnych na terenie Gminy w 2012 roku: 

1) Gminny Ośrodek Kultury,  

2) Gminna Biblioteka Publiczna. 

10. Informacja z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w 2012 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia na własność Gminy Kuryłówka nieruchomości 

położonej we wsi Kuryłówka. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem bądź zarządzającym jest Gminy Kuryłówka oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 
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13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie zaciągnięcia w roku 2010 kredytu 

długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu. 

14. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kuryłówka na lata 2013- 2020. 

15. Wolne wnioski.  

16. Zamknięcie sesji. 

 

Rada Gminy przyjęła porządek obrad XXVIII sesji i przystąpiono do jego realizacji. 

 

 

Ad 2. Informacja z analizy poniesionych w 2012 roku w Gminie Kuryłówka wydatków na 

wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń oraz 

średniorocznej struktury zatrudnienia na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – p. S. Kotulski – poprosił o omówienie informacji 

przedłożonej p. radnym. 

 

Głos zabrał Pan J. Błoński – Dyrektor GZOS w Kuryłówce – nadmienił, że temat 

wydatków był przedmiotem dyskusji na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Pomocy Społecznej w dni 18-02-2013, gdzie szczegółowo przedstawiono zakres i sposób 

naliczania i wypłaty dodatku wyrównawczego. Wszystkie procedury zostały zachowane  

i należny dodatek wyrównawczy został nauczycielom wypłacony.   

 

Informacja z analizy poniesionych w 2012 r. w Gminie Kuryłówka wydatków na 

wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń oraz średniej 

struktury zatrudnienia na poszczególnych stopniach awansu zawodowego – stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

  Pytań i uwag do wyżej przedstawionej informacji nie zgłoszono. Rada Gminy przyjęła 

powyższą informację. 

 

 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Kulnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – p. S. Kotulski – odczytał pismo mieszkańców wsi Kulno 

dotyczące likwidacji Szkoły Podstawowej w Kulnie. 

 

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 

 

 Głos zabrał P. Radny Z. Waliłko – poprosił p. Dyr. GZOS o przedstawienie rozliczenia 

szkół to, co wysłano do Kuratorium Oświaty dotyczące likwidacji i przekształcenia. 

To, co w zeszłym roku, co było mówione. 

 

Pan J. Błoński – Dyrektor GZOS w Kuryłówce – odpowiedział, że my rozliczenia nie 

składamy. W ubiegłym roku żaden wniosek z zamiarem o likwidację szkoły nie poszedł.  

Dziś jest to sesja również poświęcona zamiarowi likwidacji. Jeżeli państwo dzisiaj, 

podejmiecie uchwałę o zamiarze, konsekwencją tego będzie wystąpienie do Kuratorium  

o wyrażenie opinii. I to nie będzie opinia pozytywna tylko opinia. Ze względu na to czy ona 

będzie pozytywna, negatywna następną uchwałę rada gminy będzie mogła podjąć  

w zależności jak będzie uważała.  

My nie składamy jakiś ekstra sprawozdań do Kuratorium o funkcjonowaniu 

ekonomicznym szkoły. Nas obowiązują przepisy o rachunkowości i składane są sprawozdania 



 

Protokół XXVIII/2013 z obrad sesji Rady Gminy Kuryłówka odbytej dnia 20 lutego 2013 r. 

 

Strona 3 z 19 

przez dyrektorów tzw. sprawozdania RB-28. Ponad to na podstawie RB-28 pan miał możliwość 

zapoznawania się z budżetem gminy, nad którym państwo radni głosowali.  

Innych informacji, jakie koszty są poniesione na każdą szkołę oprócz tego sprawozdania, 

które spływa do organu prowadzącego jest prowadzona analityka, możemy ją udostępnić.  

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – zapytał p. Wójta, po co była wymiana 

kotłownia za prawie 69 000 zł, jak już było wiadomo, że szkoła pójdzie pod młotek.  

Czy przy tych wszystkich szkołach, jakie mamy likwidować czy ktoś wyliczył, co się 

stanie jak tych szkół nie będzie, ile na tym zaoszczędzimy?  

Jest to też bardzo ważne, bo likwidować coś po to, albo coś robić po to, żeby nic z tego 

nie wynikało jest dla mnie bardzo dziwne.  

Kiedyś dopominaliśmy się na Kuryłówce jak powstał Zespół Szkół o wyliczenia ile my  

z tego będziemy mieli. Takich wyliczeń ja do tej pory nie widziałem, jakie tam są oszczędności.  

Ile zaoszczędzimy przy likwidacji szkoły w Kulnie. 

Do wszystkich szkół się dopłaca, kotłownia musi działać i koszty na pewno będą. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo!  

Ustosunkowując się do pytań; odnośnie kotłowni - zmuszeni byliśmy przeprowadzić tam 

remont. Piec koniecznie należało wymienić, wprowadzając ogrzewanie gazem. Trzeba 

powiedzieć, że w ciągu roku wszystkie koszty nam się pokryją, jakie ponieśliśmy, z tytułu nawet 

zatrudnienia palaczy i oszczędności na węglu.  

Ponadto pozyskaliśmy część środków finansowych z zewnątrz, co wpłynęło na 

zmniejszeniem kosztów dla przeprowadzenia tego remontu. To była konieczność bez względu na 

to czy szkoła będzie czy nie. 

Odnośnie zaoszczędzenia w przypadku likwidacji szkoły - teoretycznie wychodzi nam, że 

na Kulnie powinniśmy zaoszczędzić ok. 700 000 zł. Może mniej, ale w granicach 600 000 zł.  

W odczytanym przez P. Przewodniczącego piśmie rodzice poruszają moją osobę.   

Na zebraniach wiejskich podczas kampanii wyborczych przy pierwszych i drugich 

wyborach mówiłem, że nie będę likwidował ani Jastrzębca, ani Kulna. I tak się stało.  

Natomiast przy trzecich wyborach mówiłem i powtarzam dzisiaj, że jest trudna sytuacja 

finansowa w oświacie i nowo wybrane organy, jakim jest Wójt i rada będą musiały się z tym 

tematem zmierzyć i coś z tym zrobić.  

Rok temu padały wypowiedzi, że w Kulnie będzie stowarzyszenie i ono przejmie szkołę.  

Zgodnie z sugestią rady odbyło się zebranie wiejskie w Kulnie, gdzie była omawiana trudna 

sytuacja finansowa. Informowano, że do SP w Kulnie dopłacamy bardzo dużo, aż 2/3 kosztów z 

budżetu gminy.  

Gmina nie ma pieniędzy, więc jeżeli dziś ta sytuacja się nie poprawi to gminie grozi 

upadłość. Nie utrzyma płynności finansowej i wejdzie komisarz. To nie jest prosta sprawa, że my 

chcemy likwidować, bo nam się podoba.  To konieczność finansowa zmusza nas do tego.  

Do budżetu oświaty dopłacamy, aż, 37% mimo, że szkoły są państwowe.  

Na zebraniu wiejskim w Kulnie mówiłem i prosiłem, aby zawiązać stowarzyszenie, które 

przejmie szkołę.  

W wyznaczonym terminie do 10 lutego br. nie zgłosiło się stowarzyszenie. W związku z 

dużymi kosztami, a brakiem stowarzyszenia, które poprowadzi szkołę przedstawiłem projekt 

uchwały w sprawie likwidacji szkoły podstawowej w Kulnie. 

 

P. Radny Z. Waliłko – zapytał pana Wójta o prognozowaną dopłatę. Prognozowana 

dopłata wynosi 480 tys., a pan Wójt twierdzi, że zyskamy 700 tys.?  

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – odp. panu radnemu, że koszty utrzymania całej szkoły w 

Kulnie wynoszą 700 tyś., Gdyby zlikwidowano szkołę to tych kosztów nie będzie.  
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Zakładając, że dzieci z tej szkoły będą kontynuować naukę w SP w Kuryłówce to na te 

dzieci powinniśmy otrzymać jeszcze subwencję.  

Przy procedurze likwidacji zaoszczędzimy na pewno 600-700 tys. 

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – „chciałam zapytać i zarazem stwierdzić, że wg tych 

materiałów, któreśmy otrzymali wg tych wszystkich szkół w naszej gminie to dopłaty praktycznie 

są na jednym poziomie do wszystkich szkół bez wyjątku.  

Najmniejsza jest Jastrzębiec, bo te koszty są wręcz obniżane, co roku wg tych danych, 

które mamy podkreślam, jeżeli one są prawdziwe. Jak się to ma, dlaczego to tak jest, dlaczego to 

padło akuratnie? Nie mamy jeszcze wyliczenia, co wydaje mi się bardzo istotne przy rozwiązaniu 

ZS w Dąbrowicy. Nie mamy wyliczenia, przy SP tylko jest zlepek jeden ZS i jest wyliczony sam 

Jastrzębiec. 

Chciałam zapytać, czym my się mamy kierować i czym my się kierujemy dając do 

likwidacji te szkoły?”  

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – odp., kierujemy się dwoma sprawami najmniejszą ilością 

dzieci i dużymi kosztami?  

SP Kulno – na dzień dzisiejszy ma 30 uczniów.  

Jastrzębiec –ma 7 uczniów. 

a Gimnazjum – ma 32 uczniów. 

Są to jednostki o najmniejszej ilości uczniów. 

SP Jastrzębiec – koszt ogólny ok. 150 tys., mamy ok. 80 subwencji, ok. 70 tys. 

dofinansowujemy. 

Podane dane są w oparciu o budżet gminy, a budżet w oświacie jest zaniżony o 600 tys.  

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – poinformowała, że prosiliśmy w 2012 r. o wyliczenie 

szacunkowe, jakie będą oszczędności po likwidacji każdej ze szkół.  

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – na komisji oświaty mówiłem pani, zaoszczędzić powinniśmy 

ok. 150-200 tys. na Jastrzębcu, ponad 220 - 230 tys. gimnazjum. 

Decydującym czynnikiem likwidacji szkół jest mała liczba dzieci i duże koszty ponoszone na 

oświatę.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – p. S. Kotulski – przedstawił budżet szkół i dopłaty do 

poszczególnych szkół z budżetu gminy. 

 

P. Dyr. SP w Kulnie Elżbieta Ciryt – zapytała p. Przewodniczącego, za jaki okres są 

wyliczenia, które pan odczytał. Ponieważ wyliczenia p. Przewodniczącego i moje znacznie różnią 

się.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – p. S. Kotulski – wyliczenia tegoroczne, przygotowane przez 

pana dyr. GZOS.  

 

Pan J. Błoński – Dyrektor GZOS w Kuryłówce – w załączniku do uzasadnienia projektu w 

sprawie rozwiązania zespołu szkół w Dąbrowicy wykonanie budżetu za 2012 r. jest tabela i jest 

podany koszty utrzymania ucznia na poszczególne szkoły.  

  

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – nam nic się nie zgadza jest jeden bałagan. Co innego ma p. 

Wójt, p. przewodniczący, radni i dyrektorzy?  
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P. J. Błoński – Dyrektor GZOS w Kuryłówce – tak nie zgadza się, bo budżet był korygowany 

o kwotę 600 tys.  

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – proszę powiedzieć, do czego mamy się ustosunkować? 

Stwierdziła, że to nie są proste sprawy. 

 

P. M. Czarniecki Dyr. ZS w Kuryłówce – ustosunkował się, z czego wynika dopłata do 

Zespołu Szkół w Kuryłówce. Subwencja na ucznia nie przewiduje kosztów dojazdu i kosztów 

utrzymania przedszkola. Koszty dojazdu i koszty utrzymania przedszkola spoczywają na 

samorządzie. Stąd wynika ta różnica ok. 500 tys. Gdyby te zadania były zdjęte z Zespołu Szkół w 

Kuryłówce, myślę, że swobodnie ZS byłby w stanie się utrzymać z subwencji, jaką otrzymuje na 

jednego ucznia. 

 

Głos zabrała Pani D. Małysa mieszkanka Kulna – w swojej wypowiedzi p. Wójt 

powiedział, że był zmuszony wymienić piec w kotłowni.  

W imieniu wszystkich mieszkańców i swoim czujemy się traktowani po macoszemu.  

Szkoła powstała w czynie społecznym i naszym obowiązkiem jest ją bronić. My się w 

szkole spotykamy, integrujemy, dzieci nasze zdobywają naukę. Utrzymanie budynku nadal będzie 

gminę kosztowało plus koszty dojazdu dzieci do szkoły.  

Uważa, że likwidacja szkoły nie przyniesie kolosalnych oszczędności. Zaapelowała o 

rozsądek przy podejmowaniu uchwały. Wspaniale byłoby gdyby wójt przed kolejnymi wyborami 

zachował tę szkołę, miałby poparcie nas wszystkich. 

 

P. Dyr. SP w Kulnie Elżbieta Ciryt – odniosła się do oszczędności Szkoły w Kulnie. Koszty 

dowozu dzieci do szkół obejmują również dowóz dzieci do szkół specjalnych i te koszty gmina 

poniesie czy szkoła będzie istnieć czy nie. 

Rodzice zadeklarowali w roku 2012 że nie dadzą dzieci do szkoły w Kuryłówce.  

Nie wiem jak będzie w tej sytuacji. 

Zaoszczędziliśmy w szkole, bo dużo prac remontowych i naprawczych wykonywaliśmy sami 

oraz są oszczędności na zatrudnieniu nauczycieli. Na kotle zaoszczędzono około 21 tys. 

 

P. J. Błoński – Dyrektor GZOS w Kuryłówce – zapytał, dlaczego szkoła w Kulnie nie 

zaoszczędziła na nauczycielach?  

Ustosunkował się do kosztów dowozu dzieci do szkoły i utrzymania obiektu w Kulnie. 

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – skoro p. dyr. GZOS, mówi, że ten piec to jest słuszna 

sprawa to, dlaczego tak późno  

 

P. J. Błoński – Dyrektor GZOS w Kuryłówce – temat pieca był wałkowany ileś tam lat. Do 

zamontowania pieca potrzebne są środki finansowe, a ich nie było.  

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan, – dlaczego pieca nie wymieniono wcześniej, tylko teraz. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – p. S. Kotulski – zapewnie piec stary działał zepsuł się i 

należało go wymienić na nowy.  

 

P. Dyr. SP w Kulnie Elżbieta Ciryt – ustosunkowała się do zatrudnienia nauczycieli i 

prowadzonych niewielkich remontów z szkole podstawowej. 

 

P. Radny Z. Waliłko – zapytał, dlaczego w sąsiednich gminach pracuje 2 osoby przy 

obliczaniu szkół, a tu pracuje 4. To jest ta oszczędność? Tak! 
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P. J. Błoński – Dyrektor GZOS w Kuryłówce – oprócz dyrektora GZOS jestem również 

pracownikiem BHP.  

GZOS oprócz swojej działalności prowadzi parę innych spraw choćby stypendia, 

realizujemy program „gotowi na sukces” i żaden z pracowników nie wziął ani złotówki, za 

wykonywanie dodatkowej pracy.  

 

Głos zabrała Pani Winiarska mieszkanka Kulna – ustosunkowała się do zarzutów,  

że rodzice nie robili nic w sprawie powołania stowarzyszenia.  

Na zebraniu wiejskim w Kulnie zapytała p. Wójta czy możemy liczyć, na jakąkolwiek 

pomoc finansową od gminy. Otrzymaliśmy odp. zero złotych gmina nie ma na to pieniędzy.  

Proszę się nie dziwić rodzicom, że my z tak małą ilością dzieci boimy się zawiązać 

stowarzyszenie. Rodzice się obawiają, że samej subwencji nie wystarczy, gdyby było poparcie z 

gminy zapewne to stowarzyszenie by powstało. To nie jest tak, że my nie chcemy,  

my się tego bardzo boimy. 

Nie wszytki dzieci pójdą do szkoły do Kuryłówki, rodzice poślą dzieci do Szyszkowa. 

Rodzice będą patrzeć na dobro dziecka i warunki nauczania.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – p. S. Kotulski – dla nikogo z radnych nie jest to łatwa 

decyzja, ani przyjemność. Rok temu, dwa trzy lata temu byłem jednym kilku radnych, który 

głosował przeciw. Nie ma żadnej złości. Pozyskując środki z unii potrzebne są środki własne  

z budżetu gminy. Z braku własnych środków musimy zrezygnować z inwestycji na które mamy 

dofinansowanie. 

Podjęcie decyzji jest ciężkie. Na drugi rok będzie trzeba zaciągać kredyt, aby utrzymać 

szkoły. Gmina musi wydać kwotę 2 400 000 zł na utrzymanie szkół i kwota ta będzie się 

zwiększała.  

Minister Finansów nie zwiększa subwencji wręcz dokłada zadań na samorządy.  

  

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – wymiana pieca w Kulnie kwota 69 000 zł, 

dofinansowanie 8 500 zł. Zapytał, jaką opinie wyraziła Komisja Oświaty, Kultury, Sportu  

i Pomocy Społecznej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – p. S. Kotulski – Panie Wiceprzewodniczący przed 

głosowaniem przewodniczący komisji oświaty przedstawi opinię. 

 

P. Radny W. Borek – w uzasadnieniu do uchwały napisane jest, że organem prowadzącym 

szkołę w Kulnie jest rada gminy Kuryłówka. Wg mnie to chyba wójt, bo Rada może powołać lub 

zlikwidować szkołę. 

 

P. Adwokat J. Szpila – organem prowadzącym jest samorząd. Art. 5 c Jest to przepis 

kompetencyjny ustawy o systemie oświaty, który mówi, kto podejmuje decyzję w przedmiocie 

takiej uchwały.  

Czy Wójt czy rada? Zgodnie z tym art. 5c wspomnianej uchwały decyzję w tym zakresie 

podejmuje rada.  

Rada jest organem kompetencyjnym. Bez zgody rady w formie uchwały wójt nie może 

podjąć żadnej decyzji, co do likwidacji, przekształcenia szkoły.  

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – w związku z przedstawionym wykonaniem budżetu za 

2012 r. i planem na 2013 rok - zapytała p. wójta – o płace pracowników. Ponieważ z wyliczeń  

p. radnej wyszło, że pracownik w GZOS zarabia 550 zł brutto. 
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Wyliczony koszt w 2012 r. przypadający na utrzymanie ucznia to kwota 112 015 zł. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – p. S. Kotulski – przypomniał, że przedmiotem dyskusji jest 

szkoła podstawowa w Kulnie i w tym zakresie będzie podjęta uchwała.   

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań do projektu uchwały i uzasadnienia.  

Nie odbiegajmy od tematu.  

 

W związku z brakiem pytań p. Przewodniczący poinformował, że odbędzie się głosowanie 

nad projektem uchwały. Poprosił o przedstawienie opinii komisji oświaty do projektu uchwały. 

 

Opinia komisji: 

Opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej przedstawił 

Przewodniczący Komisji p. T. Łapka. Poinformował, że Komisja wyraziła opinię pozytywną. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Kulnie - „za” głosowało 11 radnych, 

„przeciw” głosowało 4 radnych, „wstrzymało się” 0 radny. 

 Uchwała została przyjęta, jako – Uchwała Nr XXVIII/154/2013 Rady Gminy Kuryłówka  

z dnia 20 lutego 2013 r. w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Kulnie – stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej  

w Kuryłówce poprzez likwidację Szkoły Filialnej w Jastrzębcu wraz z oddziałem przedszkolnym. 

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – zapytał o dopłaty do SP w Jastrzębcu. 

Uważa, że likwidując filię szkoły nic nie zyskamy. Zapytał, co rodzice zrobią z tymi dziećmi?  

Ożanny już prawie nie ma, do tej pory było prawie 60 tys. podatku?  

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – ustosunkował się do wpływów podatkowych z czynszu 

dzierżawnego pól biwakowych na zalewem w Ożannie. 

Przedstawił korzyści z likwidacji SP w Jastrzębcu. Dzieci z Jastrzębca będą dowożone do szkół 

na terenie Gminy Kuryłówka.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – p. S. Kotulski – poinformował, że rozmawiał, z 

mieszkańcami Kulna i Jastrzębca w sprawie likwidacji tych szkół. 

 

P. M. Czarniecki Dyr. ZS w Kuryłówce – poinformował, że w Jastrzębcu poczyniono 

maksymalne oszczędności, jakie można było, w tym na zatrudnieniu pracowników obsługi. Został 

stworzony jedne oddział od pięciolatków do klasy trzeciej, co jest na pograniczu prawa. 

Większych oszczędności już nie można wprowadzić.  

Słuchając argumentów rodziców trudno jest im się oprzeć, słuchając argumentów p. Wójta 

nie można im się przeciwstawić, ponieważ jest brak środków.  

Odpowiedzialność za oświatę gminy spoczywa na Radzie Gminy i na Wójcie Gminy, a 

dyrektor szkoły jest wykonawcą i realizującym politykę oświatową.  

Trzeba wziąć pod uwagę dobro ucznia, podmiotowość ucznia i dobro społeczne oraz 

ekonomie, która jest bezwzględna.  

 

P. Radny Stanisław Mazurek – wszystko, co zostało powiedziane na temat SP w 

Jastrzębcu jest prawdą. Stwierdził, że trudno jest podjąć decyzję.  
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Innych pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

 

Opinia komisji: 

Opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej przedstawił 

Przewodniczący Komisji p. T. Łapka. Poinformował, że Komisja wyraziła opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Kuryłówce poprzez likwidację Szkoły 

Filialnej w Jastrzębcu wraz z oddziałem przedszkolnym - „za” głosowało 10 radnych, „przeciw” 

głosowało 5 radnych, „wstrzymało się” 0 radny. 

  

Uchwała została przyjęta, jako – Uchwała Nr XXVIII/155/2013 Rady Gminy Kuryłówka 

z dnia 20 lutego 2013 r. w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Kuryłówce 

poprzez likwidację Szkoły Filialnej w Jastrzębcu wraz z oddziałem przedszkolnym – stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu 

 

 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół w Dąbrowicy. 

 

P. M. Leja Dyr. ZS w Dąbrowicy – ustosunkowała się do uchwały w sprawie rozwiązania 

Zespołu Szkół w Dąbrowicy i przekazania gimnazjum stowarzyszeniu; polityki oświatowej 

i argumentów za i przeciw.  

Stwierdziła, że było brak decyzji i mówienia o sytuacji oświaty globalnie.  

Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Kulturalno - Oświatowych i Gospodarczych  

w Dąbrowicy zadeklarowało się przejąć szkołę, Jest to wielkim ryzykiem i wyzwaniem. Decyzja 

została podjęta wspólnie przez stowarzyszenie, rodziców i społeczeństwo.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – p. S. Kotulski – poprosił mecenasa o wyjaśnienia do 

projektu uchwały o rozwiązaniu Zespołu Szkół. 

 

P. Adwokat J. Szpila – Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół w 

Dąbrowicy musi nastąpić przed podjęciem uchwały zamiarowej w zakresie przekazania 

stowarzyszeniu prowadzenia szkoły. Zgodnie z przepisami o systemie oświaty, aby przekazać 

część zespołu szkół najpierw trzeba „wyjąć tą szkołę z zespołu szkół poprzez rozwiązanie albo 

poprzez wyłączenie”. ZS w Dąbrowicy składa się z 2 podmiotów SP i Gimnazjum. Wyjęcie 

jednej ze szkół z zespołu powoduje, że przestaje istnieć zespół.  

W związku z powyższym konieczna jest uchwała, która rozwiązuje Zespół Szkół, po to, 

aby powstały dwie samodzielne jednowski, gdzie jedna z nich zostanie przekazana 

stowarzyszeniu. 
 

Innych pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Opinia komisji: 

Opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej przedstawił 

Przewodniczący Komisji p. T. Łapka. Poinformował, że Komisja wyraziła opinię pozytywną. 
 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół w Dąbrowicy - „za” głosowało 11 radnych, „przeciw” 

głosowało 4 radnych, „wstrzymało się” 0 radny. 
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Uchwała została przyjęta, jako – Uchwała Nr XXVIII/156/2013 Rady Gminy Kuryłówka 

z dnia 20 lutego 2013 r. w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół w Dąbrowicy – stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu 

 

 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekazania w drodze umowy 

Stowarzyszeniu „Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Kulturalno - Oświatowych  

i Gospodarczych w Dąbrowicy, 37-303 Kuryłówka” prowadzenia Gimnazjum w Dąbrowicy. 

 

Opinia komisji: 

Opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej przedstawił 

Przewodniczący Komisji p. T. Łapka. Poinformował, że Komisja wyraziła opinię pozytywną. 
 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zamiaru przekazania w drodze umowy Stowarzyszeniu „Stowarzyszenie Wspierania 

Inicjatyw Kulturalno - Oświatowych i Gospodarczych w Dąbrowicy, 37-303 Kuryłówka” 

prowadzenia Gimnazjum w Dąbrowicy - „za” głosowało 11 radnych, „przeciw” głosowało  

0 radnych, „wstrzymało się” 1 radny. 

  

Przewodniczący Rady Stanisław Kotulski odnotował fakt, że na sali obecnych jest  

3 radnych, którzy nie wzięli udziału w głosowaniu. 
 

Uchwała została przyjęta, jako – Uchwała Nr XXVIII/157/2013 Rady Gminy Kuryłówka  

z dnia 20 lutego 2013 r. w sprawie zamiaru przekazania w drodze umowy Stowarzyszeniu 

„Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Kulturalno - Oświatowych i Gospodarczych  

w Dąbrowicy, 37-303 Kuryłówka” prowadzenia Gimnazjum w Dąbrowicy– stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu 

 

 Pan Radny W. Borek – zapytał p. Wójt czy informował Stowarzyszenie, że mogą starać 

się o dopłatę z Urzędu Gminy do wyrównania subwencji. 

  
P. Wójt Gminy T. Halesiak – myślę, że sami wiedzą.  

 

P. Radny T. Kyć – wypowiedział się, jako prezes stowarzyszenia, poinformował, że to 

jeszcze nie jest ten etap. Po podjęciu przedmiotowej uchwały możemy podejmować jakieś 

działania. Nie było żadnych uzgodnień i nie można było wyprzedzić faktów. 

 

Przewodniczący Rady o godz. 14.20 ogłosił przerwę w obradach. Po czym o godz. 14.25 

wznowił obrady. 

 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji przez 

Gminę Kuryłówka projektu pt. „Przedszkole kluczem do przyszłości” realizowanego w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 

P. M. Leja Dyr. ZS w Dąbrowicy – Poinformowął, że zmiana projektu uchwały dotyczy 

zmiany okresu realizacji zadania. 
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Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji przez Gminę Kuryłówka projektu pt. 

„Przedszkole kluczem do przyszłości” realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki - „za” głosowało 15 radnych. 

Uchwała został przyjęta, jednogłośnie, jako – Uchwała Nr XXVIII/158/2013 Rady 

Gminy Kuryłówka z dnia 20 lutego 2013 r. o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia do 

realizacji przez Gminę Kuryłówka projektu pt. „Przedszkole kluczem do przyszłości” 

realizowanego  

w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 8. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Kuryłówka za 2012 rok. 

 

Przewodniczący poszczególnych komisji stałych odczytały sprawozdania z pracy komisji 

za 2012 r. 

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – stwierdził, że na swym posiedzeniu komisja 

budżetu w dniu 18 grudnia nie wydała opinii do projektu uchwały budżetowej na 2013 r. 

 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Gminy przyjęła sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy 

Kuryłówka za 2012 r. – sprawozdania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 9. Informacja z działalności placówek kulturalnych na terenie Gminy w 2012 roku: 

 

1) Gminny Ośrodek Kultury w Kuryłówce 

P. Leszek Połeć Dyrektor GOK w Kuryłówce – przedstawił prezentację multimedialną 

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Kuryłówce za 2012 r. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

P. Radny Z. Waliłko – zapytał czy budynek w Tarnawcu to Dom Kultury? 

 

P. Leszek Połeć Dyrektor GOK w Kuryłówce – odp., że tablica wskazuje, że jest to 

Wiejski Dom Kultury. Jest to budynek Gminy. 

 

Innych pytań i uwag do sprawozdania nie zgłoszono. Rada Gminy przyjęła sprawozdanie 

z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Kuryłówce za 2012 r. 

 

2) Gminna Biblioteka Publiczna w Kuryłówce. 

P. Leszek Połeć Kierownik GBP w Kuryłówce – przedstawił prezentacje multimedialną 

sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Kuryłówce za 2012 r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pytań i uwag do sprawozdania nie zgłoszono. Rada Gminy przyjęła sprawozdanie  

z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Kuryłówce za 2012 r. 
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Ad 10. Informacja z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w 2012 r. 

 

P. G. Dziwota – Przewodniczący Zespołu Interdyscyplinarnego – przedstawił informację z 

realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie.   

 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

  

Pytań i uwag nie zgłoszono. Rada Gminy przyjęła przedstawioną informację. 

 

 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia na własność Gminy Kuryłówka 

nieruchomości położonej we wsi Kuryłówka. 

 

P. A. Jandzińska pracownik UG – omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przejęcia na własność Gminy Kuryłówka nieruchomości położonej we wsi Kuryłówka - 

„za” głosowało 14 radnych, „przeciw” 0 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych. 

 

Radna Z. Niemiec - Dziekan nie głosowała, wyszła z sali obrad.  

 

Uchwała została przyjęta, jako – Uchwała Nr XXVIII/159/2013 Rady Gminy Kuryłówka  

z dnia 20 lutego 2013 r. w sprawie przejęcia na własność Gminy Kuryłówka nieruchomości 

położonej we wsi Kuryłówka - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem bądź zarządzającym jest Gminy Kuryłówka oraz warunków i zasad korzystania  

z tych przystanków.   

 

Radna Z. Niemiec - Dziekan wróciła na salę obrad.  

 

P. M. Ner pracownik UG - omówił projekt uchwały. 

 

P. Sołtys wsi Brzyska Wola M. Cichoń – zapytał, co się stało z przystankiem w końcu wsi 

Brzyska Wola od strony Wólki Łamanej.  

Zwracał się p. Wójt do rady sołeckiej dwa lata temu z pismem, że będzie nowa wiata, do 

dziś jej nie ma. 

 

P. M. Ner pracownik UG – istniejący przystanek stoi częściowo na prywatnej posesji. 

Właściciel gruntu nie wyraża zgody na postawienie nowej wiaty, na jego gruncie. Bez jego zgody 

nie można wykonać żadnych czynności.  

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – poinformował, że jeżeli znajdziemy nowe miejsce wrócimy 

do tematu postawienia nowej wiaty przystankowej. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – uważa, że musimy porozmawiać  

z p. Gorącym właścicielem gruntu. 
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Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem bądź zarządzającym 

jest Gminy Kuryłówka oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków - „za” głosowało 

15 radnych.  

Uchwała została przyjęta, jednogłośnie, jako – Uchwała Nr XXVIII/160/2013 Rady 

Gminy Kuryłówka z dnia 20 lutego 2013 r. określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem bądź zarządzającym jest Gminy Kuryłówka oraz warunków i zasad korzystania  

z tych przystanków - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie zaciągnięcia w roku 2010 

kredytu długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu. 
 

P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – omówił projekt uchwały. 

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – zadał pytanie do projektu uchwały. 

 

P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – udzielił odpowiedzi. 

  

Innych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

  

 Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie zaciągnięcia w roku 2010 kredytu długoterminowego na 

finansowanie planowanego deficytu budżetu - „za” głosowało 11 radnych, „przeciw”  

0 radnych, „wstrzymało się” 4 radnych. 

Uchwała została przyjęta, jako – Uchwała Nr XXVIII/161/2013 Rady Gminy Kuryłówka  

z dnia 20 lutego 2013 r. o zmianie uchwały w sprawie zaciągnięcia w roku 2010 kredytu 

długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu – stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 14. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kuryłówka na lata 2013- 2020. 
P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – omówił projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

  

 Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuryłówka na 

lata 2013-2020 - „za” głosowało 11 radnych, „przeciw” 0 radnych, „wstrzymało się” 4 radnych. 

Uchwała została przyjęta, jako – Uchwała Nr XXVIII/162/2013 Rady Gminy Kuryłówka  

z dnia 20 lutego 2013 r. o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kuryłówka na lata 2013- 2020– stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 15. Wolne wnioski.  
 

Przewodniczący Rady Gminy, p. S. Kotulski – przedstawił frekwencję sołtysów na sesji  

w roku 2011 i 2012. 
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P. Sołtys wsi Brzyska Wola M. Cichoń – zapytał, dlaczego stawkę opłaty za śmieci 

ustalono od osoby, a nie od numeru oraz kto wyliczył taką kwotę. 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – z dniem 1 lipca 2013 r. wchodzi w życie nowa ustawa, która 

wymusza na gminach podjęcia uchwały w sprawie ustalenia odpłatności za gospodarowanie 

odpadami. Ustawa przewiduje trzy warianty naliczana tj. od ilości zużycia wody, od powierzchni 

mieszkania, od osoby zamieszkałej w danym gospodarstwie ewentualnie od gospodarstwa.  

W naszej gminie wybrano i przegłosowano sposób naliczania od osoby.  

 

Przewodniczący Rady Gminy, p. S. Kotulski – sejm uchwalił ustawę, którą należy 

stosować i rada była zobowiązania do ustalenia metody naliczania odpłatności.  

 

P. Sołtys wsi Brzyska Wola M. Cichoń – teraz płacę mniej, a po nowej stawce będzie płacił 

dużo drożej. MZK przy jednej osobie dawało stawkę pół ceny, teraz trzeba zapłacić całą stawkę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy, p. S. Kotulski – teraz rozmawiamy o tym, co już się stało, 

zainteresowanych mieszkańców proszę odsyłać do UG.  

Proszę o uczestnictwo w sesjach Rady Gminy, na pewno głos pana sołtys podczas sesji 

byłby wysłuchany. Poinformował o cenach w ościennych gminach. 

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – w Kryłowskich wieściach w ostatnim numerze 

zamieszczono informacje o cenie za śmieci segregowane.  

Zapytał, gdzie jest informacja o cenie za śmieci niesegregowane? 

Uważa, że podaną informację należy sprostować i prosił o jej sprostowanie  

w najbliższym numerze. 

Zapytał czy tak trudno było zamieścić podjętą uchwałę w gazecie?  

Odsyła Pan Wójt wszystkich do Internetu, a w BIP brak zarządzeń WG i Uchwał RG, 

protokołów z sesji. Mnie to jest nie potrzebne, ale są ludzie tacy, co czytają. 

 

Przewodniczący Rady Gminy, p. S. Kotulski – protokoły to mój zakres, bo ja podpisuje  

i staram się podpisywać na bieżąco. Proszę wejść na inne gminy, trudno jest znaleźć protokoły  

z bieżącego roku.  P. Przewodniczący, uważa, że protokoły z sesji są zamieszczane na bieżąco. 

Jeżeli są jakieś opóźnienia proszę panią od obsługi rady gminy o zamieszczenie brakujących 

dokumentów.  

  

P. Radny W. Borek – roznosząc deklaracje na śmieci mieszkańcy pytali o liczbę osób 

zamieszkujących – problem powstaje, jeżeli ktoś wyjeżdża za granicę jest kierowcą wraca na 

weekend i jak go policzyć do śmieci? 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – właściciel nieruchomości pisze oświadczenie.  

Żadne kryterium wybrane nie będzie dobre, każde ma swoje wady i zalety.   

Kto nie wie jak wypełnić deklarację zapraszam do UG, po sołectwach również będą odbierane 

deklaracje przez naszych pracowników? Uważa, że mamy jedną z niższych cen.  

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – wybrany sposób naliczania odpłatności za 

śmieci będzie bardzo biurokratyczny. Są to ważne i problematyczne sprawy? 

 

  P. Sołtys wsi Brzyska Wola M. Cichoń – uważa, że jest to uderzenie w rodziny 

wielodzietne. Potem się dziwujecie, że mało jest dzieci i zamykacie szkoły. Jaka jest to polityka 

prorodzinna? 
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P. Radny Z. Waliłko – zapytał, kiedy mija termin składania deklaracji, gdzie jest to 

zapisane? 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – termin składania deklaracji mija 28 lutego i informacja 

zapisana jest w pouczeniu deklaracji oraz w podjętej uchwale przez Radę Gminy. 

 

P. Radny D. Kusy – uważa, że należy zrobić zebranie wiejskie odnoście wypełniania 

deklaracji. Zapytał czy wystarczy oświadczenie, że osoba wyjechała za granicę.  

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – właściciel nieruchomości oświadcza ilość osób 

zamieszkałych. Można podać okresowość zamieszkania w danej nieruchomość. 

 

P. Radny W. Borek – zapytał czy oświadczenie składamy na dzień złożenia deklaracji, czy 

dzień obowiązywania ustawy.   

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak, – odp., że od dnia obowiązywania, czyli od 1 lipca 2013 r. 

 

P. Rady T. Łapka – śmieci – zapytał jak podać do deklaracji osoby zameldowanie,  

a niezamieszkujące dana nieruchomość. 

 

P. Radny J. Szczap – w deklaracji oświadcza się osoby zamieszkałe. Zawsze można 

złożyć korektę deklaracji, jeżeli będą osoby przyjeżdżać na dany okres. 

 

P. Rady T. Łapka – poprosił, p. Wójta o przekazanie sołtysom i radnym ile umorzono 

podatku osobom fizycznym i prawnym w 2012 r.  

Przedstawił wniosek zgłoszony przez radnego D. Kusego na komisji oświaty dot. 

termomodernizacji budynku szkoły w Dąbrowicy.  

 

P. Radny D. Kusy – koszty ogrzewania ZS w Dąbrowicy wynoszą 120 000 zł. Gimnazjum 

zostanie przekazane stowarzyszeniu, które nie będzie w stanie wykonać termomodernizacji 

budynku. 

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – został ogłoszony przetarg na zakup 

samochodu. Proszę poinformować, jaki to samochód, kto to będzie robił, ile on kosztuje. 

 

P. Wiesław Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – odp. że z przetargu wyszło,  

że samochód będzie kosztował 355 tys. zł, będzie on na koniec kwietnia. Jest to samochód na 

podwoziu MAN-a, 12, 5 m3 załadunek boczny, 2 haki z tyłu do ciągnięcia przyczepy na 

segregowane odpady w workach. 

 

P. Radny Z. Waliłko – zapytał, co będzie, jeżeli ZGK nie wygra przetargu.  

 

P. Wiesław Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce, – odp. że pod przetarg nie 

wychodzi wywożenie śmieci z: UG, szkół, GOK, OSP, z cmentarzy, z Ożanny, wszystkich 

podmiotów prawnych – jest to poza przetargiem.  

Przetarg dot. tylko mieszkańców. Nie wiadomo, kto wygra przetarg.  

Mając śmieciarkę, można podmioty startujące w przetargu skłonić w ten sposób do obniżenia 

ceny.  

Gmina ma jeszcze możliwość, że ogłaszając przetarg może wskazać, każdemu, kto 

startuje do przetargu miejsce gdzie mają być wywożone śmieci.  
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P. Radny Z. Waliłko - zapytał o koszt utrzymania samochodu i wywozu śmieci. Trzeba 

zatrudnić, co najmniej trzy osoby - 1 kierowca i 2 pracowników, którzy też spowodują koszty?  

Później my to zapłacimy w wodzie, albo w ściekach. A jak przegracie przetarg to, co wtedy 

będzie? 

 

P. Wiesław Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – koszty na pewno będą niższe jak 

myśli, p. Waliłko.  

Startując do przetargu musimy dać mniej niż każdy inny, podmiot, który będzie również 

składał ofertę. Przetarg nie jest na całe życie. 

 

P. Radny Z. Waliłko, – jeżeli przegracie przetarg to będą pieniądze zamrożone. 

 

P. Wiesław Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – oprócz odbierania śmieci  

od mieszkańców są jeszcze inne śmieci w gminie, np. leżące w rowach. Przetarg nie dotyczy 

zbierania śmieci po rowach, gmina ma zbierać te śmieci, czyli musi mieć do tego podmiot  

i wyposażenie.  

 

P. Radny Z. Waliłko – Przetarg wygrany na kanalizację, tak. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak –– Poprosił p. radnego Waliłko o sprecyzowanie pytania. 

 

P. Radny Z. Waliłko – kanalizacja nowego odcinka Brzyska Wola – Słoboda. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – przetarg był w ubiegłym roku. 

 

P. Radny D. Kusy – odniósł się do pytania p. sołtys Cichonia, po co śmieciarka?  

Powołaliśmy, jako RG ZGK Sp. z o.o. po to, aby się rozwijała. Ja i my wszyscy mamy 

nadzieję, że spółka będzie się rozwijała i będzie tworzyć nowe miejsca pracy.  

Jeżeli wygrają przetarg pieniądze pozostaną w gminie.  

ZGK ma wykonywać jeszcze wieli innych usług my mamy patrzeć z nadzieją na jej 

działalność. 

Do zakupu samochodu dostaliśmy dofinansowanie 70%. Musimy zrobić wszystko,  

aby wygrać przetarg. 

 

P. Sołtys wsi Brzyska Wola M. Cichoń – p. radny Kusy, firma remontując polne drogi dała 

również najniższa cenę w przetargu. Zapytał, co będzie robił samochód przez 17 dni, bo przez  

3 dni będzie wywoziła śmieci?  

  P. Wiesław Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – odp., że jedna śmieciarka za trzy 

dni nie da rady wywieść wszystkich śmieci z gminy?  

Z rozmów przeprowadzonych z firmami, które zajmują się wywozem śmieci samochodem 

o pojemności jak nasz jest w stanie zebrać śmieci w ciągu 8 godz. od 200 numerów i wywieść na 

wysypisko. W gminie jest 1 500 numerów i szacujemy, ze to będzie 7 dni roboczych. Kierowca 

śmieciarki nie będzie kierowcą tylko śmieciarki, będzie miał również inne zadania i obowiązki. 

 

Przewodniczący Rady Gminy, p. S. Kotulski – przerwał toczącą się dyskusję. Poprosił  

p. Wiesława Mynarta Prezesa ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce o informację ile gmina dostanie 

dofinansowania do śmieciarki, a ile wyda z budżetu gminy. 

 

P. Wiesław Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – poinformował,  

że dofinansowanie z PROW do zakupu samochodu to kwota ok. 200 000 zł.  
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Śmieciarka będzie wywozić śmieci nie tylko od mieszkańców, ale również z ośrodka 

rekreacyjnego, raz w m-cu szkoły, UG, cmentarze, GOK, pola namiotowe w lecie, podmioty 

prawne. 

Na terenie gminy będzie istniał Punkt Selektywnej zbiórki odpadów, będzie to punkt gdzie 

można przywieść śmieci różne i my je odbierzemy, ale czymś musimy je później wozić. 

 

P. Sołtys wsi Brzyska Wola M. Cichoń, – co będzie, kupicie samochód, a nie wygracie 

przetargu? 

 

P. Wiesław Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – jak mogę wystartować do 

przetargu bez samochodu.  

Drugiego naboru wniosków na zakup samochodu nie będzie może dopiero za 5-6 lat. 

 

Przewodniczący Rady Gminy, p. S. Kotulski – jak nie kupić nowego samochodu, skoro 

mamy dofinansowanie 200 000.  

ZGK jak nie wygra przetargu zawsze może świadczyć usługi, jako podwykonawca. 

Stworzyliśmy nowy zakład pracy i trzeba mu pomóc na starcie.  

Chcąc coś rozwijać na terenie gminy na początku musimy dofinansować.  

Każdy może mieć inne zdanie. ZGK jest i pomóżmy jej. 

 

P. Wiesław Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – ustawa jest i wymaga, że musi 

być przetarg, ale jeszcze na ten temat nie wypowiedział się Trybunał Konstytucyjny. Ustawa 

została zaskarżona przez Prezydenta Inowrocławia do Trybunału Konstytucyjnego. Zaskarżenie 

ma poparcie 1000 samorządców w Polsce.  

Wiele krajów UE nie ogłasza przetargów tylko zleca je swoim zakładom komunalnym. 

 

P. Radny T. Łapka – poprosił p. Prezesa ZGK o przedstawienie informacji na temat 

zatrudnienia w ZGK.  

 

P. Wiesław Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – na dzień dzisiejszy jest 

zatrudnione więcej niż poprzednio o 1, 5 pracownika. 

Jeżeli wejdziemy z robotami związanymi z budową przyłączy, remontem dróg  

i śmieciami to oczywiście na pewno powstanie kilka miejsc pracy. 

 

P. Radny Z. Waliłko – zapytał, p. Wójta czy dofinansowanie poszło, jako na dom kultury 

w Tarnawcu, czy na co? 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – odp., że nie rozumie pytania radnego. 

 

P. Radny Z. Waliłko – czy dofinansowanie było na budowę dom kultury w Tarnawcu czy 

na co? 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – budynek nazywa się Wiejski Dom Kultury i na to było 

dofinansowanie i tak jest. 

 

P. Radny W. Borek – na końcu Kuryłówki była robiona nowa linia oświetlenia i p. Marcin 

Staroń zgłaszał, że to nie działa. 

 

P. M. Ner pracownik UG – problemy są ze strony energetyki, ponieważ nie jest jeszcze 

podpisana umowa na sprzedaż energii. Gmina interweniowała i będzie problem rozwiązany. 
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P. Radny W. Borek – zapytał czy 2013 r. będzie czynny stadion w Kuryłówce.  

P. Wójt Gminy T. Halesiak – uważa, że tak, czekamy na rozmowy z Zarządem, albo 

robimy reklamacje i nie dopuszczamy do gry.  Reklamacja obowiązuje i co się da reklamować. 

Ławki zrobią na wiosnę? 

 

P. Radny K. Lewkowicz – wystosować pismo do Rejonu Elektrycznego, aby przesunąć 

bramki zasilania awaryjnego, tak, aby w momencie braku prądu z Leżajska było zasilanie  

z sąsiedniej gminy dla szkoły i hydroforni. Przy ostatnich śnieżycach brak było prądu w Brzyskiej 

Woli. 

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – zapytał czy płyta boiska stadionu będzie 

wyrównana? 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – odp., że procesy reklamacyjne trwają czasowo długo.  

 

P. Radny W. Borek – zapytał czy ktoś nie zarzuci nam, że są drewniane ławki na stadionie 

i czy to jest zgodne z przepisami? 

 

Przewodniczący Rady Gminy, p. S. Kotulski – pamięta, jeszcze, kiedy p. Mynart, 

zajmował się tym zadaniem, wówczas była mowa o drewnianych ławkach i było to zgodne  

z projektem i przepisami. 

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – „zwracałam się na ostatniej sesji prosząc Wójta  

o informację ilu pracowników zostało przyjętych w 2012 r.” 

Otrzymałam taką odp. „Pani Zofia Niemiec – Dziekan Radna Rady Gminy Kuryłówka 

 Czyniąc wyjątek, – (czego nie rozumiem właśnie), bo nie jestem zobowiązany do udzielenia 

informacji publicznej, która została zamieszczona w BIP Gminy Kuryłówka. W załączeniu 

przesyłam wykaz wszystkich pracowników zatrudnionych w UG. Z takim Pytaniem się do pana 

nie zwracałam. I może poproszę p. Agnieszkę, żeby przetoczyła moje pytanie.” 

 

P. A. Kuczek pracownik UG - ds. obsługi rady gminy – zacytowała zapytanie p. radnej 

„czy mogłabym dostać wykaz pracowników zatrudnionych w Urzędzie Gminy w 2012 r. i na 

jakich stanowiskach są zatrudnieni”. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – ma pani wykaz wszystkich pracowników. 

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan, – którzy zostali przyjęci? 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – to nie było dopowiedziane.  

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – gdyby mnie chodziło o to, to ja bym panu nie zadawała 

takiego pytania i ja wiem, jakie pytanie zadałam. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – proszę Panią nie miejmy do nikogo pretensji.  

Proszę zadawać konkretne pytania abyśmy wiedzieli, o co chodzi. 

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – na pewno nie zwróciłam się z pytaniem wszystkich 

pracowników, a dostałam odpowiedz dla wszystkich pracowników. 

Może teraz tak przejdziemy po kolei, a pan powie, którzy zostali zatrudnieni w 2012 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy, p. S. Kotulski – p. radna może nie wszystkich to interesuje.  
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P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – „minął spory czas, jeżeli mamy tak to nie wiem czy  

w ogóle jest sens zadawać jakiekolwiek pytania”.   

 

Przewodniczący Rady Gminy, p. S. Kotulski – może doprecyzować pytanie. 

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – dziekan – pan nie zrozumiał mojego pytania i na pewno 

nie jest napisane, że wszystkich pracowników UG. 

P. Sekretarz Gminy R. Szałajko – powiedziałem, że nie będę się odzywał. Pani radna,  

jakie pytanie taka odpowiedź. 

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – Tak. To nie wiem jak można inaczej sformułować  

to pytanie.   

 

P. Sekretarz Gminy R. Szałajko – prosiła pani o wykaz pracowników - daliśmy pani 

odpowiedź.  

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – ja dostałam wszystkich pracowników zatrudnionych  

w Urzędzie Gminy.  

Nie wiem, jakim trzeba być głąbem, aby nie zrozumieć pytania. Przepraszam za 

wyrażenie, bo nie wiem, kto tu, z kogo robi idiotę. I to nie jest pierwszy raz. 

 

P. Sekretarz Gminy R. Szałajko – proszę Panią dostała pani zgodnie z pytaniem wykaz 

wszystkich pracowników, którzy są zatrudnieni w 2012 r.  

Nie trzeba absorbować całej rady, może pani przyjść do p. Wójta, do mnie i dostała by 

pani odpowiedź. 

 

  P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – „ja nie muszę nigdzie iść, ja poprosiłam o wykaz.” 

 

Przewodniczący Rady Gminy, p. S. Kotulski – wystarczy powiedzieć, że nie jestem 

usatysfakcjonowana z odp. p. Wójta, i czy mógłby pan odpowiedz doprecyzować, „przyjętych, w 

2012 r.” i temat powinien się zakończyć. Ja nie rozumiem pani zdenerwowania.  

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – „Była już raz taka sytuacja to mnie kołowano pierwsze 

mi powiedział p. Wójt ochrona danych osobowych, na drugim spotkaniu w tej samej sprawie 

kazał mi się zwrócić do p. skarbnika, p. skarbnik powiedział niech p. idzie do kadrowej, 

przyszłam do p. kadrowej, a p. kadrowa mówi ochrona danych osobowych.  

Mówię słucham. I później p. wójt raczył za którymś tam terminem łaskawie odpisał. Jeżeli tak to 

ma wyglądać to nic więcej nie dodam.” 

 

Przewodniczący Rady Gminy, p. S. Kotulski – p. Wójcie, jeżeli można proszę 

odpowiedzieć. 

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – wyraźnie mówię pracowników, których p. zatrudnił  

w 2012 r. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – przepuszczam, że jedna osobę 

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – ja chcę to dostać na piśmie, bo takie przepuszczanie nie 

jest istotne. 
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Przewodniczący Rady Gminy, p. S. Kotulski – proszę odpowiedzieć i temat zakończyć. 

P. Radny T. Kyć – poprosił, aby zwrócić się do Starostwa i Lasów Państwowych  

o odkrzaczenie drzew w okresie zimowym w pobliżu drogi.  

 

Przewodniczący Rady Gminy, p. S. Kotulski – poinformował, że Lasy Państwowe zwróciły 

się do Rejonu Dróg i będziemy wycinać zakrzaczenia.  

 

P. Sołtys wsi Jastrzębiec M. Rakszawski – po wprowadzeniu Gospodarki śmieciowej 

zmieni się oblicze gminy, stanie się czyściejsza i ma nadzieję, że nie będzie zbierał śmieci po 

rowach wraz z rodzina. 

  

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Ad 16. Zamknięcie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad P. Przewodniczący Rady Gminy  

S. Kotulski podziękował wszystkim zebranym za udział w sesji Rady Gminy, po czym zamknął 

obrady XXVIII sesji Rady Gminy Kuryłówka. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1300, a zakończyła o godz. 1615. 

 

Protokolant:  

 

Agnieszka Kuczek 

     Przewodniczący 

Rady Gminy Kuryłówka 

 

              Stanisław Kotulski 


